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Abstract (en)
With a view to first rapid and then slowed pressure reduction in the piston rod-side pressure medium chamber (13), the latter can be directly
connected to a pressure medium connection (10) and can also be connected to the same pressure medium connection via a valve. The valve is
formed by a first sealing element arranged in the working cylinder and the piston rod, the piston rod (1) being divided into a first region (15) adjoining
the working cylinder (17) and a second region (38) adjoining the first region (15). The first region (15) of the piston rod (1) has a greater cross-
sectional area than the second region (38) and, with the first sealing element (33), forms the valve. A second sealing element (36) is arranged on
the side of the first sealing element (33), which is directed away from the working cylinder (17). The first sealing element (33) seals exclusively
against the first region (15) of the piston rod. The second sealing element (36) is designed in such a manner that it seals against both the first (15)
and the second region (38) of the piston rod. <IMAGE>

Abstract (de)
Zwecks zunächst schnellen und dann verlangsamten Druckabbaues in der kolbenstangenseitigen Druckmittelkammer (13) ist diese direkt mit einem
Druckmittelanschluß (10) verbindbar und kann zusätzlich über ein Ventil mit demselben Druckmittelanschluß verbunden werden. Das Ventil wird aus
einem ersten, im Arbeitszylinder angeordneten Dichtelement und der Kolbenstange gebildet, wobei die Kolbenstange (1) in einen ersten, an den
Arbeitskolben (17) angrenzenden Bereich (15) und einen zweiten, an den ersten Bereich (15) anschließenden Bereich (38) unterteilt ist. Der erste
Bereich (15) der Kolbenstange (1) weist eine größere Querschnittsfläche auf als der zweite Bereich (38) und bildet mit dem ersten Dichtelement (33)
das Ventil. Ein zweites Dichtelement (36) ist auf der dem Arbeitskolben (17) abgewandten Seite des ersten Dichtelementes (33) angeordnet. Das
erste Dichtelement (33) dichtet ausschließlich gegen den ersten Bereich (15) der Kolbenstange ab. Das zweite Dichtelement (36) ist so ausgebildet,
daß es sowohl gegen den ersten (15) als auch gegen den zweiten Bereich (38) der Kolbenstange abdichtet.
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